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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
     i Hasselstad bygdegård 2016-04-14. 
 
Närvarande:  
Lars Engdahl, Mathias Jäghagen, Tomas Hansson, Martin Andersson, Bertil Enarsson, 
Sven Holgersson, Bengt Viktorsson, Ronny Jönsson, Markus Svensson samt Anders Olsson 
sammankallande för valberedningen. 
Frånvarande: Robert Runesson 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 a) Till ordförande för mötet valdes Lars Engdahl. 
 b) Till sekreterare för mötet valdes Sven Holgersson. 
 
§ 3  Till att justera dagens protokoll valdes Markus Svensson. 
 
§ 4  Upprättande av närvarolista, se ovan. 
 
§ 5  Diskussion med valberedningens sammankallande. 
  Förslag: Sammankallande för valberedningen lade som förslag att inte kalla till 
  en extra stämma för utlysande av ordförande för skötselområdet. Istället tar vice 
  ordförande, Lars Engdahl, ordförandeskapet fram till höstmötet. På höstmötet 
  väljer stämman ordförande fram till kommande årsmöte. 
  Beslut togs enligt valberedningens förslag. 
 
§ 6  Konstituering av styrelsen 
 a) Till vice ordförande valdes Lars Engdahl. 
 b) Till sekreterare valdes Martin Andersson. 
 c) Till kassör valdes Tomas Hansson. 
 d) Till vice sekreterare valdes Ronny Jönsson. 
 e) Till administratör för JaktVakt valdes Mathias Jäghagen och Markus Svensson. 
 f) Till statistik- och rapportansvarig valdes Markus Svensson. 
  (Avser rapportering av OBSar och avskjutning till Länsstyrelsen) 

 g) Till fastighetsansvariga valdes Mathias Jäghagen och Bertil Enarsson. 
 h) Till webbmaster valdes Markus Svensson. 
 
§ 7  Tomas Hansson, 19710109-xxxx och Mathias Jäghagen, 19671224-xxxx valdes 
  till firmatecknare, att var och en för sig äga rätt att underteckna handlingar 
  rörande föreningens ekonomi. 
 
§ 8  Föregående styrelseprotokoll från den 1/3 lästes upp, godkändes och 
  lades till handlingarna. 
 
§ 9  Inkommen skrivelse angående avskjutning. 
  Ettebro jaktlag inkom med en skrivelse till årsmötet vilken har förmedlats till 
  styrelsen och tilldelningsgruppen. 
  Styrelsen ser en del frågetecken, men någon djupare diskussion fördes ej kring 
  denna skrivelse. Ärendet är förmedlat till tilldelningsgruppen för betänkande.
  Styrelsen önskar kalla tilldelningsgruppens ordförande till ett möte under juni 
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  månad för att diskutera skrivelsen. Då förväntas tilldelningsgruppen ha 
  diskuterat ärendet. 
   
§ 10  Samrådsmöte mellan jägare och markägare och deras representanter hålls i 
  Hasselstad bygdegård tisdagen den 10 maj kl. 19.00. 
  Inbjudan går ut till styrelsen och suppleanter, representanter från Södra, LRF-
  avdelningarna Ronneby, Listerby och Eringsboda, Skogsstyrelsen, Viltförvalt-
  ningsdelegationen, tilldelningsgruppen samt det största jaktlaget inom 
  respektive inventeringsområde (A,B och C). 
   
§ 11  Aktivitetsplan för 2016. 
  Nästa styrelsemöte den 24/5 kl. 19.00. På detta möte revideras skötselplanen och 
  aktivitetsplanen fastställs. 
 
§ 12  Rapporter och skrivelser. 
 a) Skogsstyrelsen har inkommit med en rättelse i frågan om ÄFOts inventerings-
  rutor. Det har i tidigare protokoll stått skrivet att de nya inventeringsrutor som 
  lagts ut i länet tillhört Skogsstyrelsen, vilket är felaktigt. Älgförvaltningsområdet 
  är det som har hand om rutorna, däremot har Skogsstyrelsen genom ett arbets-
  marknadspolitiskt program haft personal till att sätta ut rutorna. 
  Vi ber Skogsstyrelsen om ursäkt för detta misstag. 
 b) Inbjudan till samrådsmöte inom ÄFO-Mitt onsdagen den 27/4. Alla ÄSOn inom 
  ÄFO-Mitt är kallade. 
 c) Det har från Länsstyrelsen inkommit ett dokumentgällande övergripande 
  riktlinjer för kronviltförvaltningen i Blekinge län. 
 
§ 13  Övriga frågor. 
 a) Mathias ordnar en ”Drop-box” till styrelsen. Detta är en för styrelsen 
  gemensam digital mapp för möjlighet att komma åt olika dokument och 
  handlingar rörande äskot. 
 b) Fortsatt diskussion om möjligheten att utöka rapporteringen via JaktVakt. 
  Exempelvis slaktrapport och inventering. 
 c) Blanketternas utformning och en eventuellt ny lathund till jaktledarna diskuteras 
  på nästa möte. 
 d) Förslag på att införa en justeringslista, istället för att välja justeringsman på 
  varje möte dryftades. Beslut på nästa möte. 
 
§ 14  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Markus Svensson 

 
 Ordförande för mötet 

 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 


